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Zápisnica zo schôdze Regionálnej rady  
VY SZFB so zástupcami klubov Regiónu Východ 

Číslo zápisnice VY SZFB/Z-01/ 26.09.2022 
 
Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 
Názov zasadajúceho orgánu Región Východ 
Miesto konania zasadnutia Online prostredníctvom aplikácie MS Teams 
Deň konania zasadnutia 26.09.2022 
Čas začiatku zasadnutia 18:00 
Čas ukončenia zasadnutia 20:05 
Predsedajúci Pavol Vrábeľ 
Zapisovateľ Lukáš Vrábeľ 
 

 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 10 
Uznášaniaschopnosť Áno 
Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 8 
Schválený program zasadnutia 
 

1. Otvorenie schôdze Regiónu Východ.  
2. Informácie o počte prihlásených družstiev v regionálnych súťažiach Regiónu Východ. 
3. Nastavenie regionálnych súťaží v kategóriách MP, SP, MŽ a dievčenských kategórií  

v sezóne 2022/2023. 
4. Regionálne výbery. 
5. Rôzne, diskusia. 
6. Záver. 

Členovia orgánu prítomní na zasadnutí 

1. FK Florko Košice (P. Vrábeľ, predseda RR Východ) 
2. FaBK ATU Košice (p. Batkovič, člen RR Východ)  
3. Lukáš Vrábeľ – koordinátor, člen RR Východ 
4. Tomáš Juhás – člen RR Východ SZFB, člen KRO SZFB 
5. Patrik Pelegrin – člen RR Východ SZFB, člen KVaTM SZFB 
6. FK Michalovce (G. Puchír) 
7. Sabinovský florbalový klub (J. Motešický) 
8. OZ Mladosť Trebišov (R. Kulín) 
9. Šk Fbk Kométa Spišská Nová Ves (V. Koňak)  
10. Floorball club Young Arrows Spišská Nová Ves (P. Mišenda) 
11. Florbalová akadémia Košice (P. Vrba) 
12. FK Quickball Levoča (J. Muránsky) 
13. FK Starlets Stará Ľubovňa (R.Boško) 
14. OZ Falcons Stará Ľubovňa (J. Šatala) 
15. Surikaty Košice (I. Tomčo) 

Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí 

1. FBC Mikuláš Prešov 
2. ŠŠK Stars Lipany  
3. FBK Humenné  
4. Žltý Sneh Košice 
5. FBK Starlight Zálužice 
6. Cassovia Sport Partners 
7. Maskantje Juniors 

Hostia prítomní na zasadnutí 
1. Martin Kátlovský (FK Florko Košice) 
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Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

- boli zaslané elektronicky k bodom 2. 

- boli predložené na zasadnutí k bodom 3. 

- sú archivované na Sekretariáte SZFB 

 
Bod č. 1 Otvorenie schôdze Regiónu Východ 
 
Navrhovaný program zasadnutia 

1. Otvorenie schôdze Regiónu Východ.  
2. Informácie o počte prihlásených družstiev v regionálnych súťažiach Regiónu Východ. 
3. Nastavenie regionálnych súťaží v kategóriách MP, SP, MŽ a dievčenských kategórií  

v sezóne 2022/2023. 
4. Regionálne výbery. 
5. Rôzne, diskusia. 
6. Záver. 

 
Vyjadrenie členov / zúčastnených osôb 
Vrábeľ L.  

- vykonal prezentáciu prítomných zástupcov klubov a predal slovo predsedovi RR Východ 
Predseda RR VY SZFB Pavol Vrábeľ: 

- Otvoril on-line stretnutie klubov a privítal zúčastnených.  
- Navrhol za overovateľa p. Tomáša Juhása a zapisovateľa Lukáša Vrábeľa 
- Dal hlasovať o programe on-line schôdze Regiónu Východ.  

 
Zoznam podkladov k bodu 

- Program zasadnutia 
 
Číslo uznesenia: VY SZFB/01/01-2022-2023 
Návrh uznesenia 
VY SZFB schvaľuje 

- Program zasadnutia bez zmien 
 
Hlasovanie o návrhu 

- ZA: 15 
- PROTI: 0 
- ZDRŽAL SA: 0 
- NEHLASOVAL: 0 

 
Výsledok hlasovania 

- UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 
 

Číslo uznesenia: VY SZFB/01/01-2022-2023 
Návrh uznesenia 
VY SZFB schvaľuje 

- Za zapisovateľa p. Lukáša Vrábeľa 
- Za overovateľa zápisnice p. Tomáša Juhása 

 
Hlasovanie o návrhu 

- ZA: 15 
- PROTI: 0 
- ZDRŽAL SA: 0 
- NEHLASOVAL: 0 

 
Výsledok hlasovania 
 

- UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 2 
Informácie o počte prihlásených družstiev v regionálnych súťažiam Regiónu 
Východ 

 
Vyjadrenie členov / zúčastnených osôb 
 
p. Vrábeľ P: 

- k tomuto bodu bola klubom zaslaná prehľadná tabuľka s počtom prihlásených družstiev  
- informoval sa u p. Puchíra, či klub FBK Michalovce prihlasuje MŽy ku chlapcom (SP) alebo či 

majú záujem hrať v susednom regióne Stred 
- po termíne dodatočne prihlásil klub FBK Surikaty Košice svoje družstvá do regionálnych súťaží  

VYSP a VYMZ  
- v kategóriách MP a SP bude ešte druhé kolo prihlasovania a to od 19.12.2022 – 15.01.2023 

 
p. Puchír:  

- súpisku MŽy majú otvorenú kvôli záverečnému turnaju, na ktorý sa plánujú prihlásiť. Keďže 
majú prihlásené družstvo SZy v celoslovenskej 1. lige starších žiačok, tieto mladšie žiačky hrajú 
túto ligu a budú hrať aj regionálnu ligu SZy. 

 
p. Vrba: 

- klub zvažuje, že v druhom kole prihlasovanie ešte prihlásia pravdepodobne MP a SP 
 
p. Mišenda: 

- taktiež zvažujú, že ešte prihlásia pravdepodobne SP 
 

Bod č. 3 
Nastavenie regionálnych súťaží v kategóriách MP, SP a MZ a dievčenských 
kategórií v sezóne 2022/2023  

 
Vyjadrenie členov / zúčastnených osôb 
 
p. Vrábeľ P:  

- SZy – prihlásené 2 družstvá (Michalovce a Kométa SNV); regionálna liga v tejto kategórii sa 
odohrá 4. kolovo 2xD / 2xV), pričom podmienkou je aby sa minimálne 1 kolo odohralo  
do 31.12.2022. Kluby nahlásia termíny organizácii svojich domácich zápasov. 

- Jy -  prihlásené 2 družstvá (Sabinov a Stará Ľubovňa); regionálna liga v tejto kategórii sa 
odohrá 4. kolovo 2xD / 2xV), pričom podmienkou je aby sa minimálne 1 kolo odohralo  
do 31.12.2022. Kluby nahlásia termíny organizácii svojich domácich zápasov. 
 

- MP – 7 prihlásených družstiev, hrací deň sobota, povinnosť nosiť florbalové okuliare 
- SP – 10  prihlásených družstiev, hrací deň nedeľa 

 
Prítomní zástupcovia klubov boli za to, aby sa urobili rozpisy v týchto kategóriách tak, aby žiadne 
družstvo nemalo v určený hrací deň voľno. 

- MP – 2 turnaje v jeden deň ( 3 družstvá / 4 družstvá) 
 

- SP – 2 turnaje v jeden deň ( 5 družstiev / 5 družstiev), resp. 
- SP – 3 turnaje v jeden deň ( 3 družstvá / 3 družstvá / 4 družstvá) 

 
p. Motešický  

- avizoval, že budú mať problémy s halou – kvôli vykurovanie – ide hlavne o MP, SP a MZ, preto 
oslovil, či by nemohol Sabinov ako prvý zorganizovať turnaje v týchto kategóriách, nakoľko chce 
aby sa teraz hralo čo najviac, kým im nezatvoria halu 

- požiadal, aby sa zápasy rozdelili podľa kľúča tak, aby viac odohrali zápasy z miest blízko seba 
- navrhol na SP aby sa hralo 4, 3, 3  

p. Vrba: 
- navrhol herný systém v SP: 10 tímov – 2 miesta po 5 tímov/ každé družstvo odohrá v rámci dňa 

2 zápasy. Každé družstvo zorganizuje 1 kolo do decembra, každé družstvo sa zúčastní  
5 turnajov a teda 10 zápasov.  
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p. Vrábeľ P.: 
- vzhľadom k avizovaným prihlasovaniam sa v druhom kole budú rozpisy pre MP a SP 

vypracované len do 18.12.2022 
 
p. Vrábeľ P:    

- MZ – 10 prihlásených družstiev, hrací deň sobota,- v tejto kategórii sa bude hrať na dlhodobú 
tabuľku, nakoľko na MSR postupuje najlepších päť  družstiev klubov z každej regionálnej 
súťaže. Individuálne štatistiky sa  v tejto kategórii nevedú, preto v tejto kategórii nebude 
v regióne vyhodnotený najlepší brankár a najproduktívnejší hráč.  

- sú alternatívy na herný systém v tejto kategórii a to D/V, turnajovo, resp. Sever (4) / Juh (6) 

p. Vrábeľ L.: 
-  navrhol spôsob hrania v kategórii MZ  systémom D/V 

p. Motešický: 
- vysvetlil zaradenie družstiev do S, J, s tým, že by potom mohlo byť PLAY-OFF 

 
p. Vrba:  

- súhlasí so systém D/V 
- navrhol, ak by nesúhlasilo veľa družstiev, aby sa aspoň polovica sezóny odohrala rozdelením 

na Sever Juh 
- navrhol aby v Severe hrala Spišská Nová Ves a bolo by to tak 5 na 5  

 
p. Mišenda:  

- opýtal sa na možnosti hrať túto kategóriu turnajovo, nakoľko z pohľadu cestovania to bude 
finančne náročné 

- pri systéme Sever a Juh by súhlasil s tým, aby SNV, vzhľadom k vzdialenosti, bola priradená 
k družstvám Sever 

 
p. Vrábeľ P: 

- prikláňa sa k návrhu D/V, nakoľko sa mu tento systém javí ako najspravodlivejší. V tejto 
kategórii ide o postup na M-SR, nie o Pohárové turnaje, preto by mali ísť najlepší. Okrajovo 
spomenul aj turnajový systém. 

- požiadal zástupcov klubov, ktoré prihlásili družstva do tejto kategórie, aby sa vyjadrili 
k navrhovaným spôsobom súťaže D/V a S/J. Z prítomných 8 zástupcov klubov bolo 6 za D/V 
(jeden klub súhlasil s obidvoma alternatívami) 

 
p. Vrba:  

- Opýtal sa koľko družstiev postupuje na MSR v kategórii mladší žiaci 
 
p. Vrábeľ L: 

- 5 družstiev z každého regiónu 
 
p. Vrábeľ P: 

- starší žiaci a dorastenci – ligy pokračujú podľa plánu 
 

Bod č. 4 Regionálne výbery 
 
Vyjadrenie členov / zúčastnených osôb 
Pelegrin: 

- vysvetlil zámery, vízie a ciele z pohľadu regionálnych výberov 
- informoval o turnajoch regionálnych výberov  
- apeloval na kluby aby pracovali s hráčmi a aby trénerom výberov odporúčali hráčov; klubový 

tréneri sú zodpovední za výsledky a herný prejav tímu  
- pri výbere hráčov rozhodujú parametre nielen hráčske ale aj charakterové 
- ponúkol trénerom, aby sa prišli pozrieť na regionálne zrazy, môžu prísť a vyskúšať si to a ak 

bude záujem, tak do budúcnosti to bude možné, aby boli ako asistenti trénerov. Nikto nemá 
dvere zatvorené 
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p. Vrba: 
- otázka na Pelegrina – kto sú tréneri regionálnych výberov 

p. Pelegrin: 
- STRED a VÝCHOD dorastenci: Pelegrin 
- STRED a VÝCHOD starší žiaci: Blahut, Jánošík  

 
p. Motešický  

- kto vyberá trénerov regionálnych výberov a akým spôsobom prebehlo výberové konanie 
p. Pelegrin: 

- nie je vypísané výberové konanie. KVaTM si vyprofilovala okruh ľudí, ktorých oslovila, pričom 
viacerí neprejavili záujem 

- podotkol, že pri výbere sa nepozerá na klubovú príslušnosť  
 
p. Muránsky 

- Bude aj testovanie a databáza výsledkov testov ako v Čechách?  
p. Pelegrin: 

- zatiaľ bolo od testovania upustené, musia sa zastabilizovať realizačné tímy 
- je za testovanie, nakoľko fyzická príprava je základ úspechu 

 
Vrba: 

- vyjadril sa ku komisii KVaTM, pričom vyjadril nespokojnosť s činnosťou KVaTM, nakoľko nerobí 
tak ako prezídium hlásalo  

Pelegrin: 
- upozornil, že toto nebolo predmetom schôdze 

 
Bod č. 5 Rôzne, diskusia 
 
Vyjadrenie členov / zúčastnených osôb 
 
p. Juhás: 

- poskytol informácie školeniach rozhodcov (prebehli 4 školenia)  
- situácia s rozhodcami je v tejto sezóne lepšia ako po minulé roky, pričom je viacero nováčikov, 

ktorí nie sú ani tréneri ani hráči 
- väčšina klubov má splnenú povinnosť mať vyškolených rozhodcov  

p. Vrba: 
- aké sú možnosti vzdelávania nových rozhodcov počas sezóny  

p. Juhás: 
- je potrebné kontaktovať KVaTM 

 
p. Vrábeľ P: 

- aj na základe záverov zo zasadnutia RR Východ informoval, že sa opäť rozpošle klubom  
DESATORO PRE RODIČOV A FANÚŠIKOV, ktoré by mali kluby  umiestnené v halách  
pri vstupoch a pod.. Na základe informácii od KRO SZFB Východ je registrujú síce ojedinele, 
ale predsa nevhodné správanie sa  rodičov na mládežníckych zápasoch.. 

 
p. Vrba: 

- opýtal sa p. Juhása, čo v prípade ak hráčovi spadnú okuliare  
p. Juhás:  

- odpovedal na otázku v súlade s pravidlami  atak sú inštruovaní aj rozhodcovia 
 
p. Kulín: 

- ako je to s vyplňaním EZOS v MP a SP. 
Vrábeľ L:  

- MP a SP bez zverejňovania výsledkov na webe (bez tabuľky, bez štatistík) t.j. výsledky na webe 
budú 0:0. Čiže v EZOS sa uvedú len zostavy, členovia realizačného tímu, zdravotník, diváci 
atď. 
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p. Batkovič:  
- na margo rozpisov zápasov uviedol, že každému dnes ide o to, aby šetril náklady. Preto víta aj 

možnosť, že sa zápasy, kde sa hrá systémom D/V dajú odohrať napr. aj cez tréning počas 
pracovného týždňa po vzájomnej dohode súperov. 

 
Motešický: 

- informoval sa ohľadne budúcej sezóny a to či niekto plánuje prihlásiť svoje družstvá  
do kategórie M2 a VYJ 

Puchír:  
- odpovedal p. Motešickému, že Michalovce uvidia po sezóne, teraz je na to ešte priskoro 

 
Vrábeľ P.: 

- informoval, že Regionálna rada Východ SZFB na svojom zasadnutí prijala uznesenie, ktorým 
schválila návrh Konferencii SZFB na vylúčenie klubov FBK Starlight Zálužice, Cassovia Sport 
Partners a Maskantje juniors zo SZFB z dôvodov uvedených Stanovách SZFB, čl. 117 

- upozornil na dôležité zmeny v predpisoch a to: MP povinné okuliare, po dosiahnutí rozdielu 15 
gólov pokračuje zápas v tzv. superhrubom čase, povinnosť mať vedúceho družstva na každom 
zápase; MP a SP bez zverejňovania výsledkov na webe (bez tabuľky, bez štatistík); rušia sa 
papierové zápisy; nové pravidlá florbalu  

 

Bod č. 6 Záver 
 
Vyjadrenie členov / zúčastnených osôb 
Predseda RR VY SZFB p. Pavol Vrábeľ:   

- Poďakoval všetkým zúčastneným a ukončil schôdzu klubov Regiónu Východ o 20:05 hod. 

SCHVÁLENÉ UZNESENIA 
VY SZFB/01/01-2022-2023 
 
 
NESCHVÁLENÉ UZNESENIA 
- 
 

Predsedajúci – Pavol Vrábeľ  

Zapisovateľ – Lukáš Vrábeľ  

Overovateľ – Tomáš Juhás  

 


